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Lucrările şedinţe i se desfăşoară prin mijloace electronice, printr-o platformă on-l ine 
de videoconferinţă, începând cu orele l 0:00, în Sala de Consiliu „I. L. Caragiale" din 
sediul Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. 11- 13, Bucureşti. 

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 
- Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureş ti ; 

- Domna Niţă Elena, Secretar General al Sectorului 2; 

- Domnul consilier local Pellegrini Marius- Ovidiu - preşedinte de şedinţă. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei , doamna Secretar Genera l al Sectorului 2, Elena 
Niţă, face prezenţa consilierilor. Au fost prezenţi 27 consilieri locali. Convocarea 
membrilor Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti s-a făcut în scris, 
conform prevederilor art. 134, alin. (1), lit. „a" din O.U.G nr.57/2019, privind Codul 
administrativ cu modificările şi completările ulterioare, inv itaţia la şedinţă precizând 
data, ora ş i procedura de des făşurare a acesteia. Dispoziţi a Primarului Sectorului 2 
înregistrată sub nr. 243/ 08.02.2024 ş i amendamentele au fost aduse la cunoştinţa publică 
prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 2 din str. Chirist igiilor nr. 11 - 13 I site-ul 
instituţie i , în termenul prevăzut de art. 134 alin . (3) din O.U.G nr.57/20 19 privind Codul 
administrativ. 

ORDINEA DE ZI 

1 Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general consol idat al Sectorului 
2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2024egii nr.350/ 2005 , cu mod i ficările ş i 

completăr ile ulterioare 
Iniţiator: RADU - NlCOLAE MIHAIU- Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti. 
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2 Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului annual al finanţărilor 

nerambursabile alocate de la bugetul local al Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti în anul 2024, pentru activităţi nonprofit din domeniile: educaţie, social, 
sport ş i mediu, în condiţiile prevederilor Legii nr.3 50/ 2005 , cu modificările ş i 

comp letările ulterioare 
Iniţiator: RADU - NICOLAE MlHAIU- Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti. 

3 Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici ş i a 
devizului general aferenţi obiectivului „Amplasare staţ ii de reîncărcare maş ini 

electrice sedi u Morarilor" 
Iniţi ator: RADU - NICOLAE MIHAIU- Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Bună ziua voi efectua prezenţa prin apel nominal : Anghel Florin, Badea Anda Simona, 

Cal otă Constantin Emilian, Catone Magdalena Marta, Chiril ă Alexandra Elena, 

Constantin Mihai, Costache Adrian, Croitoru Angel, Dinu Alexandru, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Feraru Cosmin, Feroiu Dumitru Silviu, Georgescu Elena Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei , Iordache Florina Isabela, Lăzăroiu Ioana Gela, Matei Vasile Silviu, 

Nedelcuţ Radu, Nicolescu Claudiu, Panaitescu Tudor Andrei, Pasciuc Paula, Pellegrini 
Marius Ovidiu, Popescu Lenuţa, Predescu Matei Petre, Săftoiu Claudiu, Waspusch 

Gabriel Virgiliu. La şedinţa ele astăz i sunt prezenţi în unanimitate, s ituaţie în care şedinţa 

poate continua fără probleme, 27 prezenţi. 

Domnul consil ier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte ele şedinţă: Domnul 

Feroiu, spuneaţi că vreţi? 

Domnul consi lier local Feroiu Dumitru Silviu: Da, aş ciori să fac o interpelare. Am 

primit nişte ses i zări la audienţe ş i să interprelez inclusiv pe domnul Primar, inclusiv 

ADP-ul. Este vorba ele un teren de fotba l din Grădina Engleză. Mi s-a adresat, am 

observat că din 202 1 sunt anumite rec l amaţii prin care se doreşte desfiinţarea acelui teren 

ele fotba l ş i am observat că sunt vreo 8-9 asociaţii de proprietari. Mi-au trimis inclusiv 

tabel de semnături, câteva sute ele semnături pentru des fiinţarea acelui teren de mini 

fotba l din Grădina Engleză, pentru că într-adevăr, vizavi de tot ce mi s-a trimis, şi 

filmuleţe ş i absolut tot mi se pare că ordinea publică în acea zonă este cu adevărat 

pusă, ... se aude foarte mult zgomot la oameni în apartament. Mi-aş dori să ştiu ce so luţii 

aveţi dle. Primar pentru a încerca să remediem problema? În acelaşi timp îmi doresc să 
ştiu ş i Poliţia Locală dacă s-a dus, patrulează ş i a dat vreo contravenţie în acea zonă? Sunt 

oameni care într-adevăr la ora actual ă au copii mici ş i se înjură ele pe acel teren ş i se aude 
absolut totul în casele lor. Am filmuleţe, dacă cloriţi vă fac un forwarcl pe grupul ele 

consi lieri , să vă puneţi puţin mâinile în cap, clar consider că n-are rost să vă dau 
sperming . Cine vrea i le dau personal, aceste lucruri. Ce soluţii avem, pentru că într

aclevăr a mai fost un caz în care am interpelat ş i aţi clorit să faceţi nişte locuri de joacă 
exact în , mai ţineţi minte mai demult, în geamurile oamenilor? Dar aceste lucruri cu 

gă l ăg ia ar trebui să înceteze ş i mai ales ar trebui întrebaţi cetăţenii ce anume să se 
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dezvolte în zona lor? Vă rog frumos, c ine poate să îmi răspundă la acest lucru? Oamenii 

au observat că ins ist, am toată corespondenţa cu Primări a Sectoru lui 2, cu Poliţi a Locală, 

cu A DP-ul. Răspunsurile sunt evazive, ca de obicei nu pute m face n imic. Răspunsul este 

nu ne interesează, ca de obicei noi ne facem treaba, dar nu se întâmplă lucruri. Domnule 

Primar, cum rezolvăm aceste lucruri? Mai ales că există o listă destul de mare în spatele 

acestor asociaţii de proprieta ri ş i v-am spus sunt destul de multe, deci nu doar una 

s ingură, sau un cetăţean care s-a trezit el că este rebe lul cart ieru lui . Vă rog frumos! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectoru lui 2 al M unic ipiului Bucureşti : 

Aş vrea să. spun că acel teren a fost rea lizat în precedentul mandat, la ini ţiativa fostului 

v iceprimar PNL, actua l deputat PSD, în anul 201 9 ş i că orice investi ţie are o peri oadă de 

5 ani în care nu putem interveni. Acei 5 ani expiră în 2024. După 2024 putem să 

reconsiderăm acea investi ţie, a ltfel v ine C urtea de Conturi şi ne întreabă de ce o investi ţie 

făcută de vechea administraţi e este dată j os imediat de noua administraţi e, că asta este o 

proastă che ltuire a banilor publici. Aşa că, domnule Feroiu, vă sfătuiesc să îl întrebaţi pe 

finul dumneavoastră, actual deputat PSD, care a fost opor tunitatea, naşul sau cum era? 

Nu mai ştiu , naşul dvs. da, mă scuzaţi, naşul dumneavoastră, actual deputat PSD, care a 

fos t oportunitatea creării acelui loc de j oacă şi vă spun şi eu când, că nu vreau să fi u 

exclus iv în cheie po li ti că, dar o să vă spun că păreril e sunt împărţite în acea zonă . Este o 

li stă lungă de semnături pentru acel teren de fotbal ş i o li stă lungă de semnături împotriva 

ace lui teren de fotbal. Evident că orice fel de soluţ i e nemulţrnneşte pe cineva. Cert este 

însă că până Ia fi na lul anului 2024 nu putem interveni pe o investi ţie fără să avem după 

aceea de dat socoteal ă Curţii de Conturi, de ce am distrus o investi ţie făcută acum mai 

puţin de 5 ani! Mul ţumesc ! 

Domnul cons ilier local Feroiu D umitru Silv iu : Haideţi să vă spun, se pare că dacă 

facem atacuri persona le, să şt i ţi că finul meu, naşul meu, cu m vreţ i să-i spuneţi dvs. Dacă 

stau bine să-mi amintesc relaţ ia mea cu el este zero pentru că am spr ij in it un candidat, un 

alt candidat la Primăria Sectorului 2, pe dumneavoastră domnu le Primar! Şti ţ i treaba asta 

ş i ar trebui să o cunoaşteţi în foa rte mare amănunt. Dar dacă e să fim ironic i ş i eu vă spun 

decât un singur lucru, dumneavoastră ca ş i Primar trebuie să mediaţ i lucrurile. În acel aş i 
timp când faceţi o investi ţi e pe domeniul public, trebuie să . „ vă rog! 

Domnul Radu-N icolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l M unic ipiului Bucureşti : 

S-a făcut în mandatul anterior! 

Domnul cons ilier local Feroiu Dumitru Silv iu: Dare în mandatul dvs. că i nvest i ţia 

este făcută mandatu l anterior, dacă o daţi jos, vine Curtea d e Conturi ş i-l întreabă pe 

domnul fost viceprimar, actual deputat PSD, de ce a făcut-o? N-aţi avea dvs . foa rte mare 

prob lemă din punctul ăsta ! Ba mai mult, la cum vă pricepeţi dvs. că şt im că vă place să 

băgaţi oameni Ia puşcărie , uneori ş i nevinovaţi , puteţ i să faceţ i şi o P lângere pena lă ş i 

poate aveaţi succes. Părerea mea, nu ştiu ce cons ideraţi dvs. În acel aş i t imp, eu z ic că ar 

trebui să mergem în zonă ş i lăsăm che ia poli t ică la o parte, dacă sunteţi de acord la o 

provocare, mergem împreună cu: eu din partea PNL, din partea PSD, din partea din 

partea tuturor ş i mergem să vedem cum rezolvăm acea problemă . Adică 
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soluţie de compromis, pentru că s-ar putea să se împrej muiască acel teren, să se dea 
drumul până la o oră, ora 6:00 să dau un exemplu 7, în care să se joace pe el de la 9 la 7 

ş.a.m . d . Adică să găsim o soluţ ie, că până la urmă cetăţeanul şi oamenii nu au nici-o vină, 

că dumneavoastră aveţi angoasă sau că eu vin ş i vă spun dvs. aces te lucruri , trebuie să 

rezolvăm lucrurile. Eu vă fac o provocare să mergem împreună, să convocăm acele 
asoc i aţ ii ş i oamenii ş i vedem cum găsim o so luţie. În ace laş i t imp, am mare problemă ş i 
aici o spun răspicat, aşa cum am spus-o de la început ş i cu Poliţia Locală pentru că nu se 

duce în zonă efectiv să ia măsurile necesare pentru liniştea şi ordinea pub li că . Aştept 

provocarea asta, puneţi o întâlnire, eu sunt lâ ngă dumneavoastră, ieşind din cheia politi că . 

Nu vorbim de„. 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : O 

să reiau întâlnirile de joi cu cetăţenii din fi ecare joi. O să fie una din ... am mai fost în 

acea zonă de minim patru ori , am stat de vorbă cu cetăţenii, c u asociaţiil e, cu lumea din 

Vatra Luminoasă, care au venit de aproape ş i din Pantelimon. Deci am fos t în acea zonă 
de mai multe ori , o să mai merg acolo, dar repet so luţia administrativă corectă este, din 

păcate sau mă rog, din fe ricire, se apropie, pentru că cei 5 ani pentru păstrarea investi ţiei 

se apropie de final ş i atunci putem regândi acel spaţiu ş i poate în întâlni rile cu cetăţenii o 

să re iasă idei mai bune. 
Domnul consilier local Nede l cuţ Radu: Domnule preşedinte doresc să iau ş i eu 

cuvântul , pe speţa aceasta! 
Domnul consilier loca l Feroiu Dumitru Silviu : O să fiu foarte scurt. Ca fapt divers, 

poate ar trebui să luăm o soluţ ie şi aici, pentru că sunteţi cu toţi i ş i mă gândesc că vă este 

foa rte si mplu să faceţi acest lucru, să micşoraţi programul pentru început acelui teren de 

mini fotbal, să- l faceţ i până la ora 6:00 sau ora 7:00 cu cheie, împrejmuit ş i atunci cred că 

am face o soluţ ie de compromis. 

Domnul consilier local Pellegrin i Marius-Ovidiu, preşedinte de şed i nţă: Haideţ i că 

începeţi să vă repetaţi. Am în ţe les! Doamna Pasciuc? 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Nu ştiu dacă aţi fost acolo. dl. Feroiu acel 

teren este împrejmuit ş i este ş i pază la acel parc. Da, paznicul are chiar numărul meu 

personal ş i de mul te ori m-a sunat ş i am sunat la Po li ţia Loca l ă ş i ştiu că Poliţi a Loca lă a 

mers frecvent acolo. Î ntr-adevă r, acel teren de fotbal creează foarte mul tă gă l ăg i e, însă 
parcul în sine a fost o investiţ ie foa rte bună , pentru că, cum a zis ş i dl. Primar ş i sunt de 
acord cu el, pentru că am vorbi t cu oamenii din zonă, părerile sunt împărţ i te . Acel teren 

de fo tba l într-adevăr creează gă lăgie acolo, trebuie să ne concentrăm cu atenţie ! 

Investi ţia , parcul în sine este un lucru bine venit pentru oamenii din zonă. 

Domnul consi lier local Nedelcuţ Radu: Domnule preşedinte, super scut ş i eu pe 

speţa asta ! Mulţumesc frumos, Radu Nede lcu ţ! Domnule Feroiu eu am fos t în zonă cu dl. 

Primar să discutăm cu asoci aţ iile încă cl in 202 1 pe speţa acelui teren ele fo tbal, am vorbit 

inclusiv cu copiii de pe teren care jucau ş i cu părinţ ii ş i c u oamenii care erau pentru ş i 

împotrivă . În urma acelei discuţ ii cl in 202 1, când terenul nu avea un program fi x, a fost 

insti tuit un program. În momentul de faţă terenul se închide la ora 8, seara. Cu s i guranţă, 
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dacă dvs. consid eraţi, putem continua di scuţiile cu oamenii din zonă, dacă ei cons ideră 

oportun să se închidă încă ş i ma i devreme. Dar ce vreau să spun este că ce aţ i spus dvs. 
terenul să fie închis. E deja închis, cum a spus ş i dna. Pasciuc, să se instituie un program. 

S-a insti tuit deja un program, s-a instituit în urma unei vizite în teren a domnului Primar 

împreună cu mine, încă din 2021. Asta nu înseamnă că nu continuăm să găsim probleme. 

Dar ce spuneţi dvs. se întâmplă deja de 2 ani , ad ică nu e o problemă care a fos t ignorată. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: E e o întrebare scurtă pentru 

cil. Primar. Domnule Primar, dumneavostră aveţ i naş i, aveţi fini ? 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da! 
Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte de şedinţă : Să trecem 

la punctul. .. spuneţi şi ultima! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: N-aş vrea să zic că e ultima, poate mă mai 

gândesc la una, dar una am sigur. La Liceul Dimitrie Leonida a fost ieri un incident 

destul de grav ş i aş dori să ştiu dacă avem astăz i o, nu şt iu. S-a făc ut o mini-anchetă, să 

avem o analiză pe ce s-a întâmplat ş i clacă avem date suplimentare, în afară ele ce a 

furnizat presa? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Nu avem calitatea să facem anchetă , însă am dispus, din câte ştiu eu, DGAPI a dispus o 

mis iune a Corpului ele Control pentru a vedea ce s-a întâmplat acolo, a trage concluziile 

ş i pe cât se poate să prevenim evenimente ulterioare de acest fel. Să vedem dacă avem 

noi ce face, ţinând cont de faptul că totuş i era un un elev. Dacă e ceva de îmbunătăţit, o 

să îmbunătăţim . O să pun la di spozi ţ ie acest raport al Corpului de Control când va fi el 

disponibil. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Ştiu că erau 32 de elevi afectaţi , cu 

probleme medicale. Avem vreo s ituaţ ie astăz i , la prima oră, dacă mai sunt in ternaţi sau 

nu? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Nu, cred că 32 au fos t au fos t internaţi . Cred că ceva mai pu ţini au fost internaţ i . E 

adevărat. .. Cât? 15 au fos t au fost internaţ i . Afectaţi au fost mai mul ţ i , e adevărat. 

Î ncercăm să, sigur s ituaţ i a se updatează pe zi ce trece, dar o să vă pun la dispozi ţ ie 

raportul Corpului de Control. De asemenea, DGASPC-ul ajută în această situaţie cu 

consiliere. E regretabil ce s-a întâmplat acolo. Avem .. . 

Doamna consilier loca l Pasciuc Paula: Cursurile au fost reluate, au fos t afectate ele 

fapt? 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Au fos t reluate. 
Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Domnule Primar, avem o mare 

problemă apropo ele ce s-a întâmplat ieri , în toate liceele şi în toate şco lile clin sector, 

privind bullyingul. Deci copilul acela a fos t, am înţe l es că a fost bătut înainte ele a da cu 
acel spray, deci zilnic era bătu t. Am văzut, b ineîn ţeles, am văzut la şt i r i la ... cum toţi ne-
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am uitat ieri la toate televiziunile, au prezentat acest caz. Deci, clacă un copil este bătut ş i 

părinţii lui i-au dat acel spray la el, că acel sprai până la urmă este pentru auto- apărare. 

Dar nu ai voie în şcoală , e adevărat că n-ai voie în şcoală. Dar ce se întâmplă dacă acel 

copil care a fost bătut zilnic, era bătut de circa 20 de de al ţi e levi mai mari. Nu s-a luat 

nici-o măsură în acel liceu! Ce facem, în toate liceele din, nu mai vorbesc din Sectorul 2, 

din tot Bucureştiul ? Vedem problema drogurilor, vedem„. 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: O 

să discutăm ş i cu inspectoratul pentru că este o problemă care nu poate fi rezol vată 

exclusiv de primăria de sector, trebuie rezolvată ş i cu inspectoratul. O să vedem care sunt 

măsuril e . Poate ş i la nivel legislativ sunt măsuri care se pot lua. Facem toate eforturi le, 

regretabil ce s-a întâmplat, facem tot ce putem să prevenim astfel de evenimente în viitor. 

O să tragem concluzii le ş i din raportul Corpului de Control. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: O intervenţie pe subiect, vă rog! 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Pe 

subiectul? Care, că au fost vreo trei? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Pe subiectul Leonida. 
Domnul consi lier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Bine, 

atunci , vă rog! 
Domnul consilier loca l Feroiu Dumitru Silviu: Domnule Primar, eu îmi amintesc 

ş i fac un o rugăminte să vă amintiţi ş i dumneavoastră . Domnul Săftoiu îmi este martor că 

venisem la un moment dat cu o propunere din partea noastră, a PNL-ului, să facem o 

structură de intervenţi e rapidă ş i un buton de panică la profesori, pentru firm a de pază 

care vine ş i monitorizează aceste şcoli. A fost un proiect care Ia momentul respectiv I -aţ i 

acceptat verbal, în faţa noastră ş i nu s-a mai întâmplat absolut nimic cu el. Era vorba de 

un buton de panică în care să fie o intervenţi e rapidă, în care să avem o salvare, firma 

care vine ş i are contract cu şcolile pentru a in terveni ş i l - aţi acceptat verbal în faţa 

noastră. Domnule Primar ş i domnule Director Gârbu, cum staţi cu acest proiect în 

implementare? Cum vedeţi această situaţie, ţinând cont că acum se vede necesitatea lui, 
pentru că un profesor putea să vină să vadă aceste acte de agres iune ş i să încerce să le 

facă dinainte. 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: O 

să vă rog, domnule consilier, să veni ţi cu o propunere ele proiect de hotărâre, aşa cum 

rămăsese, că faceţi o hotărâre, o propu~1ere ele proiect pe care să o anal izăm. Sunt convins 

că în urma dezbaterilor din Consiliul Local, dacă este un proiect benefic o să-l adoptăm. 

Domnul consilier loca l Feroiu Dumitru Si lviu: Eu ţin minte, au fos t discu ţ ii ş i 

domnul director Gârbu cu dumneavoastră aţi fost de acord, aţi zis că vine în viitor să .... 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Cum spuneam, aştept un proiect de Ia dumneavoastră . 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Eu aştept o soluţ i e de la 

dumneavoastră. Eu o să vin cu proiectul după mine, vedeţi , aveţ i o majoritate, puteţ i să 

mi-l băgaţi la sertar ş i să rămână acolo. 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: 

Promit că nu o să îl bag Ia sertar ş i că o să-l ana lizăm . 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Păi dacă îl implementaţ i cum aţi 

implementat celelalte 2-3 proiecte ale mele, în afară de vouchere? Sincer, probabil 

mandatul viitor cu alt primar o să implementeze. Domnule Gârbu, vă rog frumos, vreau ş i 

de la dumneavoastră un răspuns pe subiect? Cum vi se pare acest proiect? Puteţi să-l 

iniţi a ţi dumneavoastră, aveţi mai mult now-how ca să spun .. . 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: 

Domnul Gârbu nu are calitatea să iniţieze nici un proiect, dumneavoastră aveţi! C itiţi 

Codul Administrativ! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Domnule Primar, domnule Primar, 

dacă vreţi să jucăm pe Codul Administrativ, haideţi să vă explic, dumneavoastră vă luaţ i 

toate ideile din aparat. Domnul Gârbu poate să vă iniţieze dumneaoastră ş 1 

dumneavoastră să-l puneţi pe ordinea de zi, atât de simplu! Aşa le faceţi şi acum pe 
ordinea de zi. Toate proiectele astea, nu vă treziţi dumneavoastră cu e le dimineaţa . 

Domnul consilier local Pellegrini Marius preşedite de şedinţă: Domnule Feroiu! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Domnule preşedinte, am o întrebare 

la domnul Gârbu, vreau să-mi explice cum vede acest proiect? Încă o dată vreau să-mi 
răspundă, e în sală? 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte ele şedinţă: Domnule 

Gârbu! 
Domnul Bogdan Gărbu, Director General DGAPI Sector 2: Aşteptăm orice 

propunere ş i după ce ne consultăm o s-o analizăm ş i o să punem în operă, sigur. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: O să venim să facem un lucru, dacă 
sunteţi de acord ş i o să ini ţ i ez eu proiectul acesta de hotărâre şi sper să am sprij inul 

dumneavoastră ş i al executivului, să nu-l vedem peste I O ani făcut. 
Doamna consilier local Pasciuc Paula : Domnule Feroiu, dar vă amintesc că domnul 

Primar are o majoritate a l ături de Partidul Naţional Liberal. Asta unu la mână ş i doi la 

mână, doream să atrag atenţia totuş i asupra pazei din şcoli ş i eu merg frecvent în şcoli. 

Într-adevăr, nu în toate unităţile de învăţ"ământ se face acea legitimare. E un haos în unele 

şco li ş i ar trebui cumva să privim cu mai multă atenţie această problemă a pazei. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: 

Da, aşa este, aveţi dreptate, în să e complicat să facem perchezi ţie la intrarea în şcoală . 

Cred că intrăm în alt film în care nu ştiu clacă ne dorim să intrăm, în care paznicul poate 

face percheziţie să vadă dacă în ghiozdan se afl ă nu ştiu ce. E o linie complicată. O să 

încercăm să tragem concluziile din ce s-a întâmplat. O să discutăm şi cu inspectoratul ş i 

să vedem, poate ş i la Parlament, poate găsim niş te soluţ ii să nu se ma i întâmple aşa ceva. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte ele şedinţă: Aş avea o 

rugăminte la dumneavoastră . Ha ideţ i să trecem pe ordinea de zi ş i dezbaterile nu sunt pe 

ordinea ele zi, le ducem la sfârş it. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Domnule preşedinte. 
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Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Da, 

doamna Lenuţa, pe subiect. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Da pe subiect, cu ce s -a întâmplat la 

liceul Leonida. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Noi ar 

trebui să discutăm la sfârşit. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Să facem un proiect de hotărâre sau să 

vorbim cu domnul director Gârbu, dacă putem suplimenta agenţii de pază din unităţile de 

învăţământ, că nu avem decât unu, maxim doi. Dacă sunt alte unităţi de învăţământ care 

au mai mulţi agenţi de pază, vă rog să ne spuneţi acum, dar eu ştiu că nu, pentru că lucrez 

în şcoală. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Nu este nevoie de hotărâre de consiliu. Vom trage concluzii ş i dacă este nevoie o să 

putem face acest lucru. Hotărârea de consiliu prin care este pază este suficient de 

flexibilă. O să tragem concluzia să vedem exact ce este nevoie ş i dacă agentul de pază ar 

fi putut împiedica acest lucru, că nici nu putem să umplem d e pază peste tot. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Asta voiam să vă spun, că noi nu putem 

să ne implicăm în procesul de învăţământ. Acolo s-a constituit o com isie la nive l de 

ISMB şi unitate de învăţământ. În urma concluziilor la care va ajunge acea comisie 

vedem care sunt cauzele. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Exact ş i atunci o să luăm măsurile pe care le putem lua ş i care au efect. Aşa să luăm nişte 

măsuri. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Dacă agenţii de pază sunt prea puţini să 

suplimentăm sau nu ştiu, camere. Dar în toate unităţile de învăţământ există camere peste 

tot! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Agenţii de pază nu au voie să intervină. Încă o dată , agenţii de pază nu au voie să 
intervină în aceste situaţii. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: De acord domnule Primar nu au voie, dar 

e i fiind nu unu sau maxim do i. Atunci ş i e levul când vede că circul ă agentul ele pază pe 

holuri le unităţii ele învăţământ sau la intrare, altfel se comportă copi lul respectiv. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Ok, haideţ i să aşteptăm concluziile !O să ne întâlnim ş i cu insp ectoratul. Ştiţi foarte bine, 

domnul Inspector este membru PSD, deci cu s i guranţă veţ i putea să aveţ i un cuvânt el e 

spus acolo. Stăm ele vorbă cu dumnealui şi o să vedem care sunt concluziile. Mulţumesc! 

Se supune la vot Ordinea de zi a şedinfei ordinar</ a C.l.S.2 din data de 

14.02.2024 şi aprobatli de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 23, 
NU -0, ABŢ - 4, NU VOTEAZA~ - O. 

Consilierii loca li ai Sectorului 2 au votat astfel: 
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PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiri lă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Si lviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Ca l otă Constantin- Emi lian, Di ncă Adrian, Enache Nicuţa , Georgescu Elena

Daniela, Lăzăroiu Ioana Gela, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Pasciuc Pau la, Anghel Florin, Iliescu Constantin Cristinei, 
Constantin Mihai, 

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consi lier loca l Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte de şed inţă: Avem 

ord inea de zi, a fost aprobată. Haideţi să luăm ş i comisiile. 
Doamna consilier local Badea Ancia Simona: La Buget toate proiectele de pe 

Ordinea de zi ale Comisiei ele Buget au Aviz Negativ. 
Domnul consi lier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Mulţumesc 

Transparenţă-Favorab il. Juridică? 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Punctul 2 ele pe ordinea ele zi, 

negativ, Nefavorabil din partea Comisiei juridice. 

Domnul consi lier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Mulţumesc, 

Ecologie? 
Domnul consi lier local Neclelcuţ Radu: Aviz Favorab il din partea Comisiei de 

Ecologie. Mulţumesc. 

Domnul consil ier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Protecţie 

Socia lă - Favorabi l. Învăţământ? 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Si lvi u: Singurul proiect de pe ordinea de zi, 

Aviz Negativ. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte ele şedinţă: Urbanism? 

Favorabil. Mulţumesc haid eţi să trecem la Punctul 1 pe ordinea ele zi, uncie avem două 

amendamente. Îmi imaginez că l e-aţi primit! Ştiţi despre ce e vorba, nu mai .. . 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Doresc să fac precizarea că în spatele acestor amendamente se regăseşte analiza 
Compartimentului de resort prin Punctul ele vedere ce a fost afişat pe s ite-ul primăriei ş i 

comunicat pe emai l tuturor membrilor Consiliului Local. Prin urmare ele au fost analizate 

ş i au un Punct de vedere al Compartimentului ele resort. 

Este prezentat punctul nr. 1, proiectul de hotlirâre privind aprobarea bugetului 

general consolidat al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2024 

Se supune la vot, A 1l1ENDANJENTUL nr. 548113. 02.2024 la p1111c t11I nr.1 

proiectul de l10tlirâre privind aprobarea bugetului general consolidat al Sectorului 2 al 
9 

I VIZAT 
spre neschimbare 

SECRETAR GENERAL 



Municipiului Bucureşti pe anul 2024 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu 
următorul cvorum: DA- 14, NU -5, ABŢ- 8, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Ch i rilă A lexandra E le na, Croitoru A ngel, Matei 

Vas ile- S ilv iu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu T udor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre , Waspusch Virg iliu- Gabrie l, Catone Magdale na- Marta, Costache 

Adrian, N icolescu C laudiu, , Feraru Cosmin, Iordache Isabela F lo rina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Georgescu E lena- Danie la, Pasciuc Paula, Dincă Adrian, Dinu 

A lexandru, Constantin M iha i. 

ABŢINERE: - Popescu Lenuta, Lăzăroiu Ioana Gela, Feroiu Dumitru Silv iu, 

Enache Nicuţa, A nghel Florin, Iliescu Constantin Cristine i, Cal otă Constantin- Emilian, 

Săftoiu E lw is- C laudiu. 

NU VOTEAZĂ : -

Se supune la vot, A MENDA MEN TUL nr. 549113.02.2024 la punctul nr.1 

proiectu/ de /Jotlirâre privind aprobarea bugetului general consolidat al Sectorului 2 al 

Municipiului Bucureşti pe anul 2024 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu 

următorul cvorum: DA - 14, NU -6, ABŢ- 7, NU VOTEAZĂ - O. 
Consi lierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea A nda-Simona, Chiril ă A lexandra Elena, Croitoru Angel, Mate i 

Vas ile- S ilv iu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu T udor-Andrei, Pellegri ni Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch V irg iliu- Gabrie l, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, N icolescu C laudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Georgescu E lena- Danie la, Pasciuc Paula , Dincă Adrian, Dinu 

Alexandru, Enache Nicuţa, Constantin Miha i. 

ABŢINERE: - Popescu Lenuta, Lăzăroiu Ioana Gela, Feroiu Dumitru Silviu, 

Anghe l F lo rin, Iliescu Constantin Cristine i, Ca l otă Constanti n- Em ilian, Săftoiu Elwis

C laudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al doamnei consilier local Catone Magdalena- Marta: 

PENTRU. 

Se supune la vot, CU AMENDAMENTE , p1111ct11/ nr.1 proiectul de /10târâre 

privind aprobarea bugetului general consolidat al Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti pe anul 2024 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA- 14, NU -8, ABŢ- 5, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilieri i locali a i Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU : - Badea Anda-Simona, Chirilă A lexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- S ilv iu, Nedel cuţ Radu, Panaitescu T udor-Andrei, Pellegr ini Mari us- Ovid iu, 
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Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Constantin Mihai, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRTV Ă: - Georgescu Elena- Daniela, Pasciuc Paula, Dincă Adrian, Dinu 

Alexandru, Enache Nicuţa, Anghel Florin, Iliescu Constantin Cristinei. 

ABŢINERE: - Popescu Lenuta, Lăzăroiu Ioana Gela, Feroiu Dumitru Silviu, Calotă 
Constantin- Emilian, Săftoiu Elwis- Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Punctul nr. 2, proiectul de ltot<lrâre privind aprobarea Programului anual al 
finanţărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al Sectornlui 2 al Municipiului 
Bucureşti În anul 2024, pentru aclivităfi nonprofit din domeniile: educaţie, social, sport 
şi mediu, În condiţiile prevederilor Legii nr. 35012005, cu modificările şi completările 
ulterioare. 

Se supune la voi, punctul nr.2 proiectul de /10târâre privind aprobarea 
Programului anual al finanţărilor nerambursabile afocale de la bugetul local al 
Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti În anul 2024, pentru activităţi nonprofit din 
domeniile: educaţie, social, sport şi mediu, în condiţiile prevederilor Legii nr. 35012005, 
cu modificările şi completările ulterioare şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu 
următorul cvorum: DA- I 4, NU -6, ABŢ - 7, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Ele na, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Flor ina. 

ÎMPOTRTV Ă: - Pasciuc Paula, Georgescu Elena- Daniela, Dincă Adrian, Dinu 

Alexandru, Enache Nicuţa, Constantin Mihai, 

ABŢINERE: - Popescu Lenuta, Lăzăroiu Ioana Geta, Feroiu Dumitru Silviu, 
Anghel F lorin, Iliescu Constantin Cristinei, Ca l otă Constantin- Emilian, Săftoiu Elwis
Claudiu, 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr.3, proiectul de hottlrâre privind actualizarea 
indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului general aferenfi obiectivului „Amplasare 
sta/ii de reîncărcare maşini electrice sediu Morarilor" 

Se supune la vot, p1111ctul 11r.3, privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici 
şi a devizului general aferenfi obiectivului „Amplasare stafii de reÎncărcare maşini 

electrice sediu Morarilor" şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA- 14, NU -5, ABŢ- 8, NU VOTEAZĂ - O. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 
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PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croi toru Angel, Matei 

Vas ile- Si lviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRlV Ă: - Georgescu Elena- Daniela, Pasciuc Paula, Dincă Adrian, Enache 

Nicuţa, Constantin Mihai. 

ABŢINERE: - Popescu Lenuta, Lăzăroiu Ioana Gela, Feroiu Dumitru Silviu, Dinu 
Alexandru, Iliescu Constantin Cristinei, Ca l otă Constantin- Emilian, Săftoiu Ehvis
Claudiu, Anghel Florin. 

NU VOTEAZĂ: -

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : 

Dacă mai sunt discuţii sau mă rog, interpe l ări , sunt disponibil. Dacă nu, vă mulţumesc 
mult, haideţi la treabă. 

Nemaifiind Înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedin/ă 
Pellegrini Marius- Ovidiu declară şedin/a Închisă, la orele I 0:3 O drept pentru care s-a 
încheiai prezentul proces-verbal. 
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Prezentul proces - verbal a fost aprobat cu următorul cvorum : O - DA, O - NU, O - ABŢ., în şeclin\a 

ORDINARĂ a Cons iliului Local al Sectoru lui 2 cl in data ele „„ „ „.„ 
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